

GLORIA FILMS presents

TUNIS 1942, A FRIENDSHIP NOTHING COULD DESTROY

THE WEDDING SONG

LE CHANT DES MARIÉES

LIZZIE BROCHERÉ
OLYMPE BORVAL
NAJIB OUDGHIRI
WITH THE PARTICIPATION OF
SIMON ABKARIAN
KARIN ALBOU

A FILM BY
KARIN ALBOU



Tunis, 1942. Nour and Myriam, 16, have been friends since childhood. They share the same house in a modest neighborhood where Jews and Muslims live in harmony.

Each one secretly desires the other girl's life: while Nour regrets that she doesn't go to school like her friend, Myriam dreams of love. She is envious of Nour's engagement to her cousin Khaled, a sort of fantasy of the charming Arabian prince that they both share. Unfortunately, Khaled cannot find work. The engagement lingers and the prospect of a carnal union grows more distant.

In November 1942, the German army enters Tunis. Pursuing the policies of the Vichy regime, the Nazis impose a heavy fine on the Jewish community. Tita, Myriam's mother, no longer has the right to work. Crippled with debts, she decides to marry her daughter to a rich doctor.

Myriam sees her dreams of love suddenly fade away...

Tunis, 1942. Nour et Myriam, 16 ans, sont amies depuis l'enfance. Elles partagent la même maison d'un quartier modeste où Juifs et Musulmans vivent en harmonie.

Chacune désire secrètement vivre la vie de l'autre : tandis que Nour regrette de ne pas aller à l'école comme son amie, Myriam rêve d'amour. Elle envie les fiançailles de Nour avec son cousin Khaled, sorte de fantasme partagé de prince charmant. Malheureusement, Khaled ne trouve pas de travail. Les fiançailles se prolongent et la perspective d'une union charnelle s'éloigne.

En novembre 1942, l'armée allemande entre à Tunis. Poursuivant la politique de Vichy, les Nazis soumettent la communauté juive à une lourde amende. Tita, la mère de Myriam n'a plus le droit de travailler, criblée de dettes, elle décide de marier sa fille à un riche médecin.

Myriam voit d'un seul coup ses rêves d'amour s'évanouir...



FRANCE - 2008 - 35MM - COLOR - 100 MN
1.85 - DOLBY SR - DRAMA



CAST:

| | |
|--------|-----------------|
| Myriam | Lizzie Brocheré |
| Nour | Olympe Borval |
| Raoul | Simon Abkarian |
| Khaled | Najib Oudghiri |
| Tita | Karin Albou |

CREW:

| | |
|-----------------------|------------------------------------|
| Director | Karin Albou |
| Screenplay | Karin Albou |
| Dir of photography | Laurent Brunet |
| Line Producer | Kamel Riabi |
| Sound | François Guillaume |
| Music | François-Eudes Chanfrault |
| Editing | Camille Cotte |
| Mixing | Cédric Lionnet |
| Costumes | Tania Shebabo-Cohen |
| Set | Khaled Joulak |
| Producers | Laurent Lavolé Isabelle Pragier |
| Production company | GLORIA FILMS Productions |
| Co-production company | France 3 Cinéma |

PYRAMIDE
INTERNATIONAL

WORLD SALES

5, rue du chevalier de saint george - 75008 paris

T. 33(0) 1 42 96 02 20

F. 33(0) 1 40 20 05 51

yoann@pyramidefilms.com

lgarzon@pyramidefilms.com